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Teknisk fysiks stormöte 2023-05-23 (NAT.D.346) 
 
Närvarande: Maria Hamrin (ordf.) 

Krister Wiklund 
Ludvig Lizana 
Rasmus Öberg 
Carolina Näslund 
Henrik Wahlström 
Philip Beckman 
Lisa Olofsson 
Linus Martin 
Isabelle Olsson 
Ellie Nordfelt 
 
 

Notera: Ansvarig person har (i flesta fall) markerats med fet stil nedan. 

1. Vi gick igenom anteckningarna från senaste stormötet (maj 2022) och från senaste ordinarie 
ledningsgruppsmötet (maj 2023). Vi kommer gå tillbaka till dessa igen på höstens första 
ordinarie ledningsgruppsmöte som blir 22 aug kl 13.15 i NAT.A1.321. 

2. Vi gick igenom Marias längre programpunkt och diskuterade bl.a.: 
a. TFs kvalitetspolicy, visioner, långsiktiga mål samt måluppfyllelse. 
b. Resultat från den senaste (höstens) VB/VP. 
c. Vad som är aktuellt på TF. 

3. Vi gick igenom årets som varit, planer och visioner inom alla programmets ansvarsområden. 

4. Hur programmet mår inkluderades i de andra punkterna i dagordningen. 

5. Övrigt: Nedan listas (osorterat) några av våra större diskussionsämnen från stormötet. (Ämnen 
vi diskuterade finns förstås också dokumenterade i respektive VB/VP för TFs verksamhets-
områden.) 

a. Rasmus: Kliver in som ”assisterande PA” när Ludvig trappar ner. Vi ska ta fram och 
dokumentera arbetsrutiner för Rasmus. 

b. Nils kommer ta över arbetet med exjobbet efter Rasmus.  

c. Maria och Rasmus: Ska se över TFs långsiktiga mål. 

d. Vi ska bjuda in Jens till nåt av våra kommande ledningsgruppsmöten. 

e. Isabelle ska nästa läsår försöka implementera Philips idé om ”inverterad 
inspirationsföreläsning”. Philip informerar Isabelle om sin idé. 

f. Vi går tillbaka till de gamla beteckningarna IT-amanuens och samverkansamanuens. 
Maria uppdaterar i arbetsrutindokumenten på servern. 

g. Någon (=Ludvig/Lucas/Nils/Rasmus) implementerar så att avgångsenkäten går 
ut precis före exjobbsstart. 
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h. Krister: Tar itu med namnbyte på några kurser (FMM2 och PMT?) för att tydliggöra 
teknikinnehållet i kurserna. 

i. TFs söksiffror har varit lägre två år i rad. Vi diskuterade åtgärder: 

i. Vi bör få ut studenter att besöka sina gamla gymnasieskolor. Ellie ansvarar 
för att info går ut till studenter. Behövs nog informeras via olika kanaler och 
flera gånger. 

ii. Uppdatera tekniskfysik.se så att den blir mer attraktiv för potentiella 
studenter. Bl.a. bör vi uppdatera bildmaterial och kanske lägga upp ett årshjul. 
Digitalt skyltfönster? Bilder på profilvaror. Ellie ansvarar. 

iii. Ellie ska också ta fram besöksstatistik för vår webb. 

iv. Kan vi rekrytera bättre från Vasa? 

j. Vi beslutade att i dagsläget inte gå vidare med ärendet med examensenheten. 

k. Carro ska påminna studenter som hoppat av att fylla i avhoppsenkäten. 

l. Nils ska implementera de nya exjobbsfrågorna.  

m. Vi Måste öka svarsfrekvensen på exjobbsenkäterna. 

n. Hejdå-meddelande från PA: Bör skickas från personlig epost. Kanske nåt för 
Rasmus. 

o. Vi behöver någon efter Jesper som jobbar med alumndatabasen. Maria kolla med 
Thomas om det finns resurser. 

p. Linus ska inventera våra amanuens emeritus. 

q. Maria ska kolla med Thomas om det finns resurser för Philip att jobba 10 h i höst 
parallellt med Isabelle med att stötta arbetet runt jubileet. 

r. Kan vi skapa egen kurs (~3hp) om Excel? Vi pratar mer om detta till hösten. Vi tror att 
det kan vara en utmaning att sälja in en sån kurs till studenter… 

s. Vi diskuterade ev. brist av elkretsteori inför PMT (och ev. även i ModFys och ElMag). 
Krister ska inventera vad som finns i kurserna och fundera om behov finns att t.ex. 
justera i EngApp-kursen. 

t. Linus ska göra kvalitetsprojekt om genomströmning, retention, trösklar i 
programmet, examinationsfrekvens osv. Carro kollar vilka behörigheter han kan få i 
Ladok för att ta fram avancerade nyckeltal. Ludvig har förmedlat det data han har 
(från SCB) så att Linus även kan titta på det datat. Ev. gör Linus även intervjuer med 
studenter. Vi/Maria bör visa upp resultat för studenterna t.ex. på terminsintro. En 
fråga att svara på: Hur många tar examen från TF efter 5, 6, eller 7 år? 

u.  Vi tackade avgående amanuenser och välkomnar de nya. 
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